

# Jægerspris Vandværk a.m.b.a.

Bestyrelsesmøde den 12-3-2025 kl.18.00 på Vandværket

Særlig bemærkninger:

pga. mødetidspunktet vil der blive serveret en let anretning.

## Deltagere:

Kim Andersen formand

Lars Lyons næst formand

Bente Ørndrup Sekretær

Kirsten Olsen revisor

Leif Kløve bestyrelsesmedlem

Ove Sørensen

## Fraværende:

Jesper Johansen administrator

John Johansen revisor supleant

Claus Bøhm supleant

| Nr. | Dagsorden                                                                                                                                | Ansvar               | Referat                                                                                                                                                                             |
|-----|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 1   | <b>Økonomi og kundeforhold</b><br><br>kasse beholdn.<br><br>Årsregnskab<br><br>årsafregning<br><br>budget oplæg<br><br>restanter         | <b>Jesper og Kim</b> | Status<br><br>1,95 mio kr. pr. dags dato.<br><br>under udarbejdelse.<br><br>er betalt på nær en<br><br>ændring i taksts blad<br><br>en enkel restant tilbage.                       |
| 2   | <b>Generalforsamling<br/>23-4-2025.</b><br><br>bestyrelsens beretning<br><br>er der styr på lokalerne<br>annoncering<br><br>stemmesedler | <b>Alle</b>          | Status:<br><br>udkast til bestyrelsens beretning<br>gennemgået (Kim)<br><br>Færgelunden booket ok ( Kim )<br><br>avis annonce er godkendt (Kim )<br><br>post-it og blyanter (Bente) |

|   |                                                                                                                   |                        |                                                                                                                                                                                        |
|---|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|   | valgliste<br><br>referent<br><br>John har sagt ja<br><br>dagsorden<br>takst stigning grundet øget<br>omkostninger |                        | valg liste fremgår af dagsorden<br><br>Claus. ok<br><br>Dirigent forslag (John Johansen ) ok<br><br>dagsorden kommer på hjemmesiden 14<br>dage før (Lars)                              |
| 3 | <b>BNBO:</b><br><br>Kim og Ove har været til møde                                                                 | <b>Lars/<br/>Kim</b>   | Status.<br><br>Har været til fælles møde med vandværker i<br>Frederikssund kommune med repræsentanter<br>fra kommune og blandt andet diskuteret<br>udviklingen med hensyn til BNBO`er. |
| 4 | <b>Vagtrundering og kunde<br/>henvendelsen:</b>                                                                   | <b>Kim og<br/>Lars</b> | Status:<br><br>dele punkt ved møllehegnet er faldet ud.                                                                                                                                |
| 5 | <b>Årshjul:</b><br><br>gennemgang af kontakt lister                                                               | <b>Bente</b>           | Status.<br><br>Ikke udføre endnu                                                                                                                                                       |
| 6 | <b>Eventuelt:</b><br><br>vi vil gerne lave en dag hvor vi kan<br>komme på rundvisning til boringerne              | <b>Alle</b>            | Status:<br><br>vi sigter efter en dag i maj.                                                                                                                                           |
| 7 | <b>Næste Møde .</b><br><br>9-4-2025 kl 17                                                                         | <b>Bente</b>           | Status:<br><br>klargøring til GF<br><br>gennemgang af indkomne forslag<br><br>godkendelse af regnskab                                                                                  |

[illegible]